# 2022 Theme & Goal of FGCCT To clearly know God's words

#### **English Ministry Announcements:**

- Praise the Lord, we also now open an in-person Mandarin Sunday service at 12:00 PM; we welcome any Mandarin-speakers to join.
  Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book. Please follow the rules posted for everyone's safety.
- 2. Next Week's (September 18, 2022) service: Sermon speaker---Rev. Tim Li. Sermon Title-- [How to have Sabbath Joy and Rest]. Scripture--Matthew 12:9-14.
- FGCCT Golf team will hold the 2022 Summer Friendly Tournament at 4 Seasons country Club on Saturday, September 17th at 10:00 AM. Please register with President Morgan Chiang (905-470-1269) or Vice President Jimmy Yen (416-297-0737) before September 12.
- 4. The Fellowship group will be holding an outdoor event on Sept. 15 (Thur.), 11:30 AM - 3:30 PM. More details about the event will be posted on TM's LINE group. Please sign up with Mrs. Mei-Chih Lin (647-496-7268 or 647-746-8248) before September 12.

#### September Board Meeting

- 1. As it will take some time to find a pastor for MM, the Board had agreed to proceed with a suggestion from the MM Pastoral Search Committee to look into the possibility of providing internship at our church for seminary students.
- 2. As there will be many private matters for Mrs. Mei-Chih Lin in 2023, Mrs. Lin has expressed her decision to resign her service as the Board member for 2023 and will serve the Board until the end of this year. The Board had voted to accept her decision.
- The Board had approved the following changes made to our active communicant members list:
  Members added: Edward Zhang; Chyuan-Shinn Chern and Fang-Meei Leu Members removed: James Chi and Rachel Chi No interview will be required for those whose membership is reactivated.
- 4. Starting in 2023, a kind reminder that a baptized congregant will need to attend at least 12 Sunday worships in a year in order to stay as an active communicant member of our church.
- 5. To celebrate Thanksgiving and also our church building's 10th anniversary, there will be a joint worship service and lunch at our church on Oct. 09. The Board had approved a budget of \$500 for lunch and \$600 for souvenir.

God bless you all in this time and lean on Him for strength and wisdom.



祝

# 多倫多臺恩基督教會週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Toronto, Ontario M1H 2X4 Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org 梁世隆牧師 416-560-3788 slone0921@gmail.com 教會電話 Church Telephone 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org 2022 年 9 月 11 日 Weekly Bulletin #919

2022 年度主題目標:【明白聖經,神的話語】

梁世隆牧師

#### 主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP

司會: 陳文俐 Wendy Huang

### ~~~靜候上帝 Waiting on the Lord~~

~~~ 静恢上市 Waiting on the Lord ~~~										
主禱	文	The Lord's Prayer	會	眾						
宣	召	Call to Worship	司	會						
聖	詩	Hymn #47我的上帝,我的君王	會	眾						
啟	應	Responsive Reading28 (詩篇 139)	會	眾						
獻	詩	Anthem	TM 聖歌隊							
~~~ 恭守上帝的話 Listen to The Word ~~~										
聖	經	Scripture 撒母耳記上 3:1-10	司	會						
講	道	Sermon 【上帝的呼召】	梁世隆特	牧師						
祈	濤	Prayer	梁世隆特	牧師						
聖	詩	Hymn #313救主耶穌我立志	會	眾						
信仰告白		Statement of Faith 使徒信經	會	眾						
~~~回應上帝的話 Response to The Word ~~~										
聖	餐	Holy Communion	梁世隆牧師							
奉	獻	Offering (Hymn 306B ver.4)								
我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具										
祈	濤	Prayer	司	會						
報	告	Announcements	司	會						

Hymn #511-讚美上帝至高至尊

Benediction

樂 Postlude

## 報告

- 1. 感謝主,本教會在 12:00 PM 也開始了國語堂的主日崇拜, 歡迎會說國語的朋友們來參加。請大家遵守貼在人口上的注意事 項以保會眾健康。
- 2. 下週主日 09 月 18 日由潘建信牧師證道。 講題【屬靈的特質】。 經文:使徒行傳 14:1-3、11-15、19-23。司會;莊謙富兄。
- 3. FGCCT Golf 球隊,將在9月17日星期六10:00 AM 起在4 Seasons country Club 舉辦 2022 夏季友誼賽,請9月12日前向江明雄會長 (905-470-1269) or 顏清龍副會長(416-297-0737)報名。
- 4. 教會聯誼組決定舉辦野餐,參觀博物館,健行活動。時間:9月15 日(星期四)上午11:30至下午3:30。詳細活動說明會公佈在 台恩教會 line 羣組上。請在 9 月 12 日 (星期一) 之前向林美智姊 報名,647-496-7268 或是647-746-8248。謝謝, 感恩。

#### 九月份委員會報告:

- 1. 由於國語堂聘牧需要一段時間,「國語崇拜部聘牧小組」建議本 教會可以考慮提供神學院學生來本教會實習。委員會投票通過, 將進一步探討本教會是否可提供此實習的機會。
- 2. 因明年將會有許多私事,林美智姐表示將在委員會服務至今年年 底,而辭去2023年的委員職務。委員會投票通過接受了她的決定。
- 3. 本教會的活動陪餐會員名單近來有做變化,委員會批准了以下的 更改:

新增的會員:張鑫 (Edward Zhang)、陳全信、呂芳美。

移除的會員:計劍敏、吳瑞菊。

重新恢復活動陪餐會員資格的人,無需經過面試的過程。

- 4. 提醒大家,從2023年起,已受洗的會眾需要在一年內至少參加12 次的主日崇拜,才能繼續作為本教會的活動陪餐會員。
- 5. 為了慶祝咸恩節,也是本教會新址獻堂 10 週年,我們在 10 月 09 日 將舉行聯合禮拜和午餐。委員會批准了 \$500 的午餐預算和 \$600 的紀念品預算。

聖工分擔	本週 This Week (09/11/2022)		下週 Next Week (09/18/2022)				
司會 Worsh	ip Leader	陳文俐		莊謙富			
司琴 Pianist		~~~		~~~			
領詩 Praise	Team	~~~		~~~			
獻詩 Anther	n	~~~		~~~			
讀經 Bible F	Reading	陳文俐		莊謙富			
司獻 Offerin	~~~		~~~				
招待 Greete	r	巫重勝	巫重勝、陳呈明		工明雄、周彩蓮		
環境衛生管理 Environment Service	王澄材、陳雪嬌		林望鄉、林美智				
投影設計P.	劉慈敏		劉慈敏				
投影 P. P. Di	林望鄉		林望鄉				
主日人數統語 Attendance K	連月美		連月美				
Youth Servar	~~~		~~~				
值月 Month-	Duty	TBD		TBD			
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	國語 MM	主日學 SS	總共 Total		
出席 (09/04) Attendance	63	30	25	8*	117**		
奉獻 (09/04) Offering	~~~	~~	~~	~~~	~~***		

<sup>\*</sup>Youth SS: Joined EM, regular SS: 8

台語堂祈禱會 TM Prayer Meeting ---自9月08日起將調整為:每個月第一&第三個星期四上午10:30舉行台語主日學/查經班 TM Adult Sunday School/Bible Study ---自9月29日起將調整為:每個月第二&第四個星期四上午10:30舉行

各組細胞小組 Cell Group--從三月起恢復

成人查經班/TM Bible Study--請大家瀏覽教會網站來觀看查經的內容 英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停

主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容

上帝保守我們在這個艱困時期,倚靠祂的大能和智慧,得到平安。

<sup>\*\*9</sup> persons attended for two worship sessions. Nursery: ~~~